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Sandra – LabdienTā kā uz nosūtīto j

Labdien
Tā kā uz nosūtīto jautājumu neesmu saņēmusi atbildi jautāju atkārtoti, vai Saulkrastu
dome vērtējot apvienošanās iespējas vērtē arī Skultes gāzes vada ierīkošanas aspektus?
Pasākumā pret reformu pārstāvja (LNNK deputāta) teiktajā varēja saklausīt, ka plānojot
reformu īpaši tiek domāts par Skultes ostas attīstību, ar ko saprotu gāzes vada ierīkošanu.


